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Nr.  4852/22.07.2019 
PROCES – VERBAL 

încheiat în ședință ordinară a Consiliului Local Şinca 
din data de 22.07.2019 

Ședința a fost convocata prin Dispozitia Primarului nr. 230/16.07.2019 
Anunțul privind organizarea ședinței, a ordinii de zi a ședinței ordinare, a fost publicat 

prin afișare la sediul Primăriei comunei Şinca conform procesului verbal de afișare nr. 
4781/17.07.2019 

 
Sunt prezenți 12 consilieri locali din totalul de 13 in funcție, respectiv: Ciocan Andrei, 

Codâia Valeriu, Dogariu Nicolae, Goilă Daniel,  Jancso Marcela Elena,  Langa Gheorghe, Lie 
Nicolae,  Muntean Radu Robert, Oancea Sabin Vichente, Popione Iosif, Popa Adrian, Văcariu 
Gheorghe Puiu. 

 
Au participat : 

D-na. secretar, Galea Crina Maria 
Dl. Contabil, Bera Ion Adrian 
Reprezentanți ai firmei KalMa GreenTech Development 
 

Aprobarea procesului verbal al ședinței  anterioare. 
 
Se supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare din 04.07.2019. 
Se aprobă cu 12 voturi “pentru”. 
 

Doamna secretar, Galea Crina Maria, citește  Ordinea de zi a ședinței ordinare din data 
de 28.06.2019. 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea bugetului local pe anul 2019. 
2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de 

slubrizare pentru un număr de 10 curse – colectare, transport si depozitare deșeuri 
comunale.  

3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea tarifelor pentru serviciile de salubrizare 
prestate în Comuna Șinca și a modelelor de contract de prestări servicii care se vor 
încheia cu utilizatorii persoane fizice și persoane juridice  de pe raza comunei Șinca. 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului  de aplicare a taxei 
spciale de salubritate pentru persoanele fizice și juridice care nu au încheiat contract de 
salubritate cu operatorul desemnat și beneficiază de aceste servicii. 

5. DIVERSE. 
 

Se supune la vot ordinea de zi. 
Se aprobă cu 12 voturi “pentru”. 
 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea bugetului local pe anul 2019. 
 
Domnul contabil Bera Ion Adrian prezintă rectificarea  de buget. 
 

 



Se supune la vot punctul 1 al ordinii de zi. 
Se aprobă cu 12 voturi “pentru”. 
Se adoptă hotărârea nr. 47/22.07.2019 
 

 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 

 
2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de 

slubrizare pentru un număr de 10 curse – colectare, transport si depozitare deșeuri 
comunale.  

 
Se supune la vot punctul 2 al ordinii de zi. 
Se aprobă cu 12 voturi “pentru”. 
Se adoptă hotărârea nr. 48/22.07.2019 
 
Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 

 
3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea tarifelor pentru serviciile de salubrizare 

prestate în Comuna Șinca și a modelelor de contract de prestări servicii care se vor 
încheia cu utilizatorii persoane fizice și persoane juridice  de pe raza comunei Șinca. 
 

Se supune la vot punctul 3 al ordinii de zi. 
Se aprobă cu 12 voturi “pentru”. 
Se adoptă hotărârea nr. 49/22.07.2019 
 
Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 

 
4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului  de aplicare a taxei 

spciale de salubritate pentru persoanele fizice și juridice care nu au încheiat contract de 
salubritate cu operatorul desemnat și beneficiază de aceste servicii. 
 

Se supune la vot punctul 4 al ordinii de zi. 
Se aprobă cu 12 voturi “pentru”. 
Se adoptă hotărârea nr. 50/22.07.2019 
 

5. Se trece la punctul 5 al ordinii de zi 
Diverse 
 

Se prezintă Raportul de activitate al asistenților personali si persoanelor cu handicap grav 
pentru semestrul I al anului 2019. 

Firma KalMa Green Tech Development, companie de exploatare, prezintă intenția de a 
închiria o suprafață de 10 ha. teren în vederea exploatării Tufurilor Vulcanice. 

Domnii consilieri anunță că la ședința următoare se va anunța intenția consiliului. 
Dl. Consilier Lie Nicolae arată că trebuiesc refăcute punțile peste Valea Buciumului. 
Dl. Consilier Oancea Sabin arată că trebuie executat un prag de fund în Șercăița, în locul 

“Arini”. 
Dl. Consilier Văcariu Gheorghe arată că trebuiesc remarcate trecerile de pietoni din dreptul 

școlilor de pe D.N. și D.J. 
 
 

              PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                           SECRETAR 
 POPA ADRIAN           GALEA CRINA MARIA 


